
 

     

 

Αθήνα, 29 Οκτωβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

    

Θέμα: «Η αύξηση των κρουσμάτων κορονοϊού πιέζει το Π. Ν. Ιωαννίνων» 

 

Σύμφωνα με πρόσφατες δηλώσεις του Προέδρου των Εργαζομένων στο Πανεπιστημιακό 

Νοσοκομείο Ιωαννίνων, η αύξηση κρουσμάτων κορονοϊού στο Νομό πιέζει και 

δυσχεραίνει την κατάσταση στο Νοσοκομείο. 

 

Όπως δήλωσε ο κ Γ. Φλούδας: 

 

Τα περιστατικά αυξήθηκαν τις τελευταίες μέρες και το νοσοκομείο συνεχώς πιέζεται.  

 

Ειδικότερα, η μονάδα λοιμωδών δεν πληροί τις απαιτήσεις των καιρών. Σύντομα θα 

λειτουργήσει και μία τέταρτη μονάδα, η οποία κάτω από ασφυκτική πίεση θα έχει όλες τις 

υποδομές με αρνητική πίεση για να μπορέσουν να εξυπηρετήσουν περιστατικά. Τα 

διαθέσιμα κρεβάτια στη μονάδα λοιμωδών είναι 76. 

 

Στην εντατική λειτουργεί κλινική με οχτώ κρεβάτια, αλλά υπάρχει η οργάνωση και η 

υποδομή για να λειτουργήσουν και άλλα. Συνολικά μπορούν να λειτουργήσουν 16 κρεβάτια 

τουλάχιστον. 

 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της κατάστασης,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες πρωτοβουλίες ενίσχυσης του Π.Ν Ιωαννίνων προτίθεται να λάβει ώστε να 

μειωθεί η πίεση στο ίδρυμα, να βελτιωθούν οι συνθήκες εργασίας και να 

παρασχεθεί η βέλτιστη φροντίδα στους ασθενείς; 
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2. Θα ληφθεί μέριμνα ώστε να λειτουργήσουν τα επιπλέον κρεβάτια ΜΕΘ; Αν ναι 

εντός ποιου χρονοδιαγράμματος; 

3.  Θα ενισχυθεί με προσωπικό το Νοσοκομείο ώστε να μειωθεί ο φόρτος των 

εργαζομένων; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




